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D N 3 V N I R S D
za ZajednlSku sjadnic Skupštins opština Banja Luka ođ

5.juna 1967»god.

1« Informacija o oetv :renim рг hodima 1 lzvršanl> rsaho- 
dima budžata opstina Banja Luka za psrlod januar-april 1967»god.

<№■

poulova.

Izvjoatilaot Toljko Skenderlja.
2. Zapuštenoat 1 đallkvenelja malodobnika u 1966.gođ.

Isvjaatilact Voeko Varunok.
3» Akeioni program dječjo zaštlte za 1967»g din , 

ivjestilact Veeko Varunek.
Odluka o osnivanju zajedniSkog orga a unutraanjib
Izvjestllaet Bože Jovetlđ.

^  5» Odluka o organlzaclji 1 rađu kuđnlh aavjca 1 ak - 
дга 1 zbora etanara na podruoju opštine Bunjapa atanara 1 zbora etanara na podruoju opštine Banja luka,

Izvjestilaet Suljo Begović.
^ б .  Odl.ika o povremenoj novoanoj pomoći uossn'ci'na 

Slonovima porođlee ucesnika Narodnooalobodilaokog rata,
Izvjestllaet Azra Baliđ.

7. Odluka o iznjenl i dopuni Odluke o op: t nc om 
poresu na promet,

Izvjeot tlact Veljko Skenđerija.
8. Odluka 0 dopLni Odluke o kom.nalnim taksoraa, 

Izvjestilact Veljke Skenderija.
9. Odluka o tarifi naknade za potp no eksproprlsanopoljoprivredna 1 neplodna z mljišta za 1967.godinu.

Izvjestilaet Niako Hasanbašlđ.
10. Odluka o zakupu poljoprivrednog seoljišta u druš- 

tvsnoj avojini,
Izvjeatllact Dževad Ibrahimbagoviđ,

'У\11Ј Ođluka o kamatnim stopama na aredstva poclovnog 
fonda за тгЗепје komunalnih djelatnostl, ugostitoljsko đjelatno' 
erti, djelatnostl t  ristiSkog posredovanja 1 djelatnnskl usluž- aog zana aotva,

Izvjestilact Veljko Skenđerija*
Odluka o turiatiokia vodiđima,
Izvjestulaet Bojan Petkoviđ.
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✓ 13» КЈвб-зпј* 9 preuziraanju upravljanja grobljlaa od doaadoTinJlh organa upravljaaja i predajl aa uprarljanje Uprari 
groblja Baaja lukaf

lcvjeatilact Allja Litrid.
'^14.) J Zakljuoak o ovlašđenju Saveta sa poljoprivredu i šumaratvo ̂аа гJošavunje o odobreaju ајвба orahovih atabala,

^  Isvjestilact Božo Jovetid.
15« ZakljuSak o odbijanju duvanja oaglaumeti nn otkas uoevora o zakupu poalovnih prostorlja ianedju Uedioinokog oentra i Cirkovid Savko*

Izvjeotilaot Sttljo Bagovid,
16, ZakljuSak o ovlašđenju Savjeta za finn aije sa 

rjoSovanjo o otpisu doprinooa 1 poreza sbog nonaplatlvoc 1»
Isvjostilaet Božo Jovatld,

\Vl7, Z JklJuČak o davanju oagla nosti na finunui .ke pla- nove fonđova opštlno Banja Lukaf
Izvjostilaet Veljko Skonderija.

18, ZakljuSa e potvrdi rjoićsnja petprodojođnika Skiput ns opštine o obrazovanju Komioijo za proglod otatuta rad- nih organizaoija,
Izvjost ilaet Džinkid ilil tin.

19, Odluka o odrsđj ivanju broja Slanova savjota sk p- štias oput ns i o odrođjivanju radnih i drv-lh organisaelja ko- Јо dslegiraju odrsdjeni broj Slanova oavjota«
Isvjoatilact Bragan Olujid.

Luka" sa
ZakljuSak e odobrenju plana gazdovanja SPF "Banja «godlnuf

^  Izvjostilact Bžavad Ibrahimbe -ovid.
^2lV Zakljušak o odobrenju plana ojsšo sa 19G7.godlnu; *. "BunJaLuka",

Izvjostilaot Džovađ Ibrahlrabegovid.
22J ZakljuSak o odobronju sjoSo orfchovlh atabala,

Izvjastilaci Bžovad Ibrahinbegovlš«
ZakljuSak o davanju sagla.nooti na oljeno ;sl ga Zonntsko rddhjo ”Р1атевм«
Isvjostilact Suljo Begovld.

^Д24«' ZakljuSa o davanju oaglaonosti na cijsn« usl '.go Froduzoša VSutoprзvos" ,
Izvjostllact Suljo Bogovlđ«

w  29« Zaklj išak o davanju sagla-inosti na raspodjolu bud otskih srodatava njssnln zajsđnlcana sa 1967.go.ir ,
Izvjostilaot Veljko Sksnđorija«
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26, Ejftšenje о lsplatl iz b idže eke rezerre t
a) ;.iu l5koJ Skoll dla. 3*000
b) ЧпЗпојposti 34630) Aaro-klubu "R.CaJavao" d) Eoaarkaškoi: klubu"Kladi rajižnik"•) Ođboru ва laktrifi- kaoiju Srpakog klanca Kupiroref) StrelЈабкот aavazu ЗН 

Opštlrakem ođboru 06 "H.Kazaa"
Za povadani« pozicije 13-06-2-2 "Troškovi 
Barodao odbr n*"1) Za povadanj® poaicija 32-05-2-2 "Troškovi šišćanja ulioa i oo- tallh MfVšijM19

j) Za povađanio pozioijo 42-13-2 "IJoešće u ku- povini i izgradnji otanovak) Uatioi looljonika BiHl) Za nebavku znaoaka 
Вад,1а Laka

lj) Za olot "Bratetvo -jodinstvo" " 72*000

" 17.000

1*000
1*500
7.000

" 50.000

" 200.000

43*550 
' 1.80.

4*000

prodaju otvari 
i niSoj od

27) Rjošonjo o «adu< шји opštino Banja luka na кгс it 
sa kupovtnu otanova sa ušasniko HOR-a (iznoo ođ 1*526.439*64 ianoa od 2,035,253,12 iznoa od 5o8,813,28),

Isvjaetilaot Veljka Skanđerija
c 28. Zaključak a davaaju saglaanostl na i oprorao or, ana upravo SkupštJno opštine po oljot 

nootp asnog dijola vrijadnosti,
Isvjoetllae« Veljko Skonderlja*

<—  29. Rjošeaja a davanju naziva ullaama,
Isvjeotilaot Zđravka Valentld.

Зо, RjoSenje o pootavljeaju opštlnokog građjcvi зко* 
lnapoktora,B*

Izvjoatllao« Оооа Bosnić.
Rjošanjo o objovljivanju izbora Opšt паког javnog 
i ajagovoe zanjenika,
Isvjestilac« Hilutin Ožinkić.

32« Rjašenje a objavljivanju izbora 10 audija Opštin-
Isvjoetilact lilutin Džinklć.

31.pravobrnioea

•kog oude,

— " 33* Rjošonjo o ieenovanj i prodetavnlka Sk pšilno ep- 
štine u Savjot radno sajođnloo Zdravetveno otanioo Pabrika co- lulono i v'skozo,

Izvjostilaoi Dooo Boonld.
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IsTjtatUaei Dtsa Bosnič*

IzTjaetllaei Dtaa Beanlđ«
^ з б ,  R jtS tn ja  1 sakljueoi is  iaovinaiko-pravr.i eb lu ati 

iB T jte tila e i  Kiako Haaanbašiđ, ed 1 do 13 .

KAiiRADKI DKaVHI RSD

^37 • Rjtštnjt e ifltontTanju prtda avnika Sk -e tp- atino ц savjot Z&Ttda sa sdravstvanu zastitu,
Isvjsstilaci Dtaa Boanid*

c 30. RjtStejo t imtjovanju prađatavnika dkip o op- etint ц Savjtt kaztja Boaanakt krajint, , f
lavjtetilaci Dtaa Bpenld# {н-̂ -̂ -t.

ш ^  39, RjtStnjt o lntnovanju prtdetavnika Skupšt no op-
ština ц SkjpStinu zajtdniet obraaovcnja, ч /

lavjtBtilaei Saaa B«anlđ«
V  40* RjtSoaja e poatavljtnju Trilšnog ina iktora,

IsvjaatUaci -Dtta Boonid'. ^
41* Objavljlvanjt konkursa za izbor 5 audlja sa prtk»

IsTjtstilaoi i.il tin Džinkid*
42* Rjtiavanjt po žalbi Hodžid Ttufika is osatiet 

po ('dluci Sovjota i^dicinakt Skolt o iaanoTanju dlrcktorag
w  IsvjtJt laot Hilutin Džinkid.

43« RjtSavanjo po Salbi Kinid Staaka is Bonja Luko alojunoj na rad Koakurant komisijt sa raapltivanjt 1 aprovodjt- njt konkuraa sa direkttra Tvornioa "Jadranka",
IsTjestllaot lilutie ШЛб̂у,

j«Lkrtditirnnj djaka i 4

rSajo,

V  44« Zakljudak o
ot dtnata, f / UIsTjaetilaoi Hada Oođlki ^

45. IsTjtStaJ Inapekcljo rada o sabreni паИћ pof-ona 
ц rađnim erganizecijaaa,

Isvjtfiiilaci Boško Vlslnid.
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Z A P I S N I K
3#sa,1ečt ioka a^ednice III aaziva SkupStine opštine Ban'a Lukatođr- 
zane 5«Juna 19b7.godine.

SJednica je робе1а u 8,оо casova u Vijednici Dons kaltu-
re u Banja Luci.

Sjednici predsjeđava predsjednik Skupštine opS?:inc#Zivko
Ba j i c #

Z pianik vode radnici Skrupštine opštine B#L ka Goli: ovic 
Milijana i Olujić Dragan#

Predsjedavajuđi konstatujef poslije prozivanja, da je
sjednici prlsutno 78 odbornika# a otsjtni sui Kašljevid : irKO,Li- 
cina Iladmila, Pišteljid Dušan, PlavŠid Milorad, Stankovic Du2kof 
Šolaja Jefto, Bilić Ilija, Grbić Milanf Grozdanić Boš o, Ja^cević 
Ivicaf Jovotić Božidarf Kooman Dragof Kovacević Radef Lla .lic Vuka-
šinf I.Iar-Sotić Bo danf L'edajlović Markof Memon Iva;:f Prodović Pav- 
le, P Ijić Dragof Rokvić Djurof Softić Muliamed i Zeba ‘V!a o.

Predajedavajući predlaže dnevni redf kako #je ranijc dos- 
tavljen ođbornicima, sa slljedećim izra.jenama i dopunamai

a) tacka 5. - Odluka o izmjenama i đopunaua Stauta op*- 
štine B#Luka - skiđa se

b) u tać i 27. dodaje se pođtacka п;а slet,fBra’: vo- 
j dirštvo" din# 72#ooc#-

c) iza nove tačk 36. dodaju se:
37* Rješenje o i enovanju predsta^nika Skupš~ine ooštine 

u Savjot Z, voda zq zdravstvenu zaštituf
38# RJešenje o imenovsnju predstavnikn Skupš ino opštine 

u Savjat liuzeja Bosanske krajinet
39# Rješenje o iuenovonju predstavnika Skupštine opštine 

u Skupštinu Zajcdnica obrazovanja,
4o# Rješenje o postavljenju tržišnog insp ktora,
41. Objavljivanje konkursa za izbor 5 sudija a orekrša-

je, 42* Rješavanje po šslbi Hodžić Teufika iz R •gatic po od- 
lici Savjota Medicins<e škole o imenovanju direktoruf

43, Rješavanje po aalbi Ninić Stanka ulož-noj na rad on- 
кш. dna kOiuisije za raspisivanje i sprov đjenje konkurea z'j dlrek- 
tor?: Tvornlce пЈаЛгапка”#

44. Zakljucak o potvrdjivanju Odlkke o izmjcni ktaUita 
J?onda zb kređitiranje djaka i stuđenata,

45# Izvjtštaj Inspc cije rada o zabrani rada nek'li pogo- 
na u adnim orranizacijama#

Ođbnrnik Kajkut Dj radj predložio je da se p^in^e >i a 
jednu o! nnređnih sjeđnica Odluka o suzbijanju poljskih ste afšto 
je i uevojeno#

Odbornik Tatić Stanko stavlja primjedb da nij U s  av- 
lj. ođborniciraa skraćenl zapisriik за prošle sjcdnico#žto j 1 usvo- 
jodno#

Ođbornik Se san Slavko predlaže da se pripremi raapodj - 
la sredstava mjesnog samodoprinosa na rajesne zajednic f što je usvo 
jeno#
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Ilakon điskusije o dnevnom ređuf predloženl dnevni red je 
jednoglasno i3vojenf te se prešlo na diskusiju.

Po lftaokl dnevnog rddar izvjestilec Skenderija Velj- 
ko, naoeTnik ^eFretarijata za finansije.

Odbornik Djubo Refik: stavlja primjedbu da u informaciji 
nisu obradjeni rashddi za prva šetiri mjeseca ove godine u odno- 
su na prošlu* a isti periođ. Obavještava ekupštinu đa su biraci 
pri?*ovarali na poveđanje sredstava dodjeljenih organu upr ve od 
22 %9 i. što je pravdano povedanjem materijalnih troškova. Postav- 
Ija pi anje da li je vrijednost boda od l f 4 K.dinara s'.anje iz 
đ cenbra 1966 ili je to prosjek 19 6 6.r.t te iz kojlh je oreds ava 
izvršenn povedanje vr'jednosti bođa na l t 5 din. Ako je od ušteda, 
da li $u u istim ušestvovali u fondovi rađne zajednice.

Odbornik Suljo Begoviđ: Interesira ga zašto je osvarenje 
prihoda po raznirc s avkama u velikom гавропи, ima ostvarenja sa 
8 ill за 96 %9

Iređsjednik Babic Žlvko: objašnjava da je to poGljedlca ne- 
re? nomj rnog priticanja prihođa#

Đdbornik Krutjak Josip: pos avlja pitanje kako ss mo2e do- 
gođiti da neki korisnici budz tskih sredstava is oriste za 4 mje- 
seca i do 5о>Ј planiranih za gođinu 1 9 6 7.S*

Odbornik Muhurdarevic Skrem: po3tavlja piLanje kakav rje to 
regree за mlijeko i zešto tc nije planirano u budžrtut zc"to ga 
dajeiao ako vet povećeli cijcne mlij ка što nisa ici ili irugi 
grudovi«

Odbornik Safet Filipović: pređlaže da se ugovor o re resu 
mlijeka poništi ili vrafci na ponovno razmatranje Šavjetu robni 
pr met«

Gubornik Kremenović Radc: izn?si da još nije napl... cen do- 
prinos za zđravstveno osigura: je polje rivređnih pr -izvodjcća za 
1964t65 i 6 6* odinu, te зи ^ja ds će to biraći usvojiti.

Hac -lnik Skenderija Veljko: Objašnjava da sx u in maaciji 
dati odaci samo za ootvarene prihode sa upoređtom за iatf period 
prošle -odine, jer se smatralo da je t© đovoljro. U pitanju ravno- 
mjernosti prlticanja prihođaf objtiš java da se n^k vrsfce ioprino- 
sa OGtvemju samo u prvom periodu godine, a kasrijc so javTja- 
jut što je sluĆaj i sa nekim taksama*

J pogledu regresa za mlijeko i premije, objnšnjava da je 
prorle odine ođl cono da ве poređ pre i e isplaćuje i p 5 din. 
po litri mlijeka na ine regresa. U 1966 PIK-u je isplaćen S6 mi- 
liona, а sada 29 miliona dinara na ime regresa.

C; jašnr.ava da o vanređnom doprinosu drav.osiguran a polj. 
proi vođjaca ne odlucuju biracif nego Skupština fonda socijalnog 
osl iranja polj#proizvodjacaf a 30 je već dala saglcsnost na odl - 
k sk pštlne o uvodjenju vanrednog đoprinosa.

orisnici budžetskih sredstava ne mo д jednovrer/.eno koris- 
titi planirana sredstva# to zavisi od njihovih potrcba, jesnim 
заjednicG'?fkao jednim od korisnika budcet#s edstava nije rećeno 
da nema s eds’av©, nego se usljed opterećenosti dnevnim rođom ni- 
i* moplo na vrijeme 3taviti na dnevni red SO davanje saglasnosti.

Odbornlk Dojćinović Kovak: s avlja pr'mjedbu da ima orgaua 
SO oji su za 3 mjeecca izvršili preko 4o% planiranih godišnjih
sređstava*

Kacelnik Skenderija Veljko: odgovara đa ве tu асИ ** orga- 
nima koji lićni dohođak primaju Još ivijek unaprijed, pa ae izvr- 
šenje za 4 mjesecat ustvari odnosi za petomj^seSn? primanja.
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Ođborn^ k Matid Antes ooatavlja pitanje zašto neke ustano- 
ve morajUf a neke ne moraju da predju na isplatu licnih dohoda a 
unazad. U prosvjet4 f u njihovoj školi, radnici nisu primili đoho- 
dak зкого 2 mjeseca radi prelaska unazad*

redsjeđnik Babiđ Živkos objašnjava da su v 6 3Vi ošeli 
sa postu>nim prelaskom na isplati LD unazad# Istovremeno moli od- 
bornika Djubo Refika da pismeno dostavi svoje pitanje u vezi LD 
radnika organa uprave*

Odbornik Petković Bojan: upoznaje sk^pštinu dn jo Savjct 
zg robni proaat prihva-ri igovor o regresu mlijeka, ali zato što 
su bile u pita јз. več stvorene obaveze# Primjeduje đa se ne bi 
trebalo ub duđe tako raditi#

Predsjednik Babiđ Živko: traži da Savjet za robni prom t 
o cijeloj ovoj stvari oko r gresa za mlijeko obavjesti sk i>Stinttf 
pa <5e se tadapređuzeti odgovarajude mjere.

Ođbornlk Popovid Milorad: objašnjava da se igovor o đava- 
nju r e r -r  sa za mlijeko može mijenjoti sporazumom obcju strana* 
Medjutim, ođ kađa je ugovor zaklju8enf gradu noka problena sa 
snabdjevanjem mlljekomf obezbjedj lju se dovnljne kolioine u ljr t- 
nora i zlmskom poriođu.

Uakon diskueije Informacija o ostvarenlm prihođima iz- 
vršenim rashodima buđšeta opštine Banja L ka za period ja uar *» 
april 1 9 6 7«godinef jeđnoglasno je usvojena#

Po 2#i Зл taoki dnevno reda izvjestilac je Varurrk Vjen- 
cešSva, đirekćor Oentra za socijalni rađ.

Odbornik Midžiđ Zlatko: smatra da je problen mal ljotnih 
prestupnlka od 14-13 g.starosti akutan i radi toga Sto ve iki^ 
broj dijaco jo avršenom osnogodišnjem školovanju оз aju vun ško- 
la - bez zarii anjaf na ulicif jer ili ne mogu da polože prij«miae 
ispite i zanatef ili ak nemaj i areds ava za dalje školovanjo#
Isto t&hot velik broj onlađ:naca po<završenju sređnjeg obrazova- 
nja nemojn zaposlenje. U takvoj sit acijif ako je još zanomareno 
iključivanje onlađine i društvene aktivnosti, neraivno je skoro 
đa postaju problem drušva#

Odbarnik 3enic Ranko: Smatra da đjeca koja po' adjaju ško- 
le nisu u ravnopravnom položaju, jer зс ne Svroluju pođ jeđi ak im 
sloviaa, radi vslikih razlika u imovnem stanju roditel.ja. Ukinu- 
te su i školake kuhinje - a nisu bile suvišne. Atciori ^rorram 
pređvidja atciju za prikupljanje p mođi, a on smatra da tacve ak- 
cijo u3 laogu rješavati nerješena pitanja i pomoći i zaštiti đje- 
ce. HiS.lJenJa je da bi Drultvo eknnomista trebalo iz aditi jeđnu 
aiializ.., u cilju iznalaženja rješenja ovih pitan a. Posoban pro- 
blem јз razonoaa djece, komo se uopste ne poklanja đovoljno paž- 
njo.

Ođbornik Loliđ Ratorair: postavlje pitanje kcko suzbijati 
delikvonciju u porodicama ea velikim brojem djece, S druga strane 
strukt ra delikvenaxa pokazuje da зс oni radjaju i u porođioaaa 
na veđan stupnju prosvje'enosti, пз samo u zaoetalla poro-'icama. 
Sma’ra da nisu jednaki uslovi zs sp-ovodjenje djećje saštitu na 
selu i gradu, jer je selo uglavnom prepušteno засо sebi.

Odbornik Ivanić Jovot Konstatuje da mi nećemo razriješi- 
ti problema unoseći ih u Akcioni program, ako se ne pređuzimaju 
ni*akve ajere, ni kaznene ni druge. Program Je dobar, ali p ‘ta se 
gdje ga sprovođiti - mi nemamo ni obdaništa ni orost u- d:I aćju 
igru. Pita da 11 Je izradjen plan gdje бе зе i šta п điii od 
djećjih objekata i koliko to ošte, pa da tada odl ćujeme o sred- 
stvima

i našinu prikupljanja.
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Ođbomik Metiđ Ante: zapaža da ae broj delikventne djece 
sa sela porastao, a ništa зе ne čini da seosku djecu zadrzimo na 
qq1jl9 I đanas se raapravlja o sredetvima koja se daju mjesniis za- 
Jednicara sa finansiranje raznih a tivnosti, pa i djeđje zaštite* 
Nastavnici su tražili da u školske programe udje i pređmet vaspi- 
tanja poljoprivrednika, da se kod škola organizuju ogledne parce- 
lef za šta bi sređs va trebala da da i mjosna zajednica, ali ođ 
toga svega ništa*

Mi morano više preduzimati na podizan.ju s andarda seoskog 
stanovništ.va, pa ono nece bježati sa sela i /а grad pređs cvlja- 
ti balast ova' vim uslovima sve težeg pronalaženja zaposlcnja*
Na ova’ av našinf mi i seosku djecu vaspitavamo đa ne rad^# de 
završe školi da bi bili Sinovnici, da bi im bilo lako«

Ođbornik Cerid Osman: u traženju uzroka delikvencije malo- 
ljetnikaf dolazimo do zakljuoka da je to porodicaf da je nedogra- 
djenaf ia škole djecu ne vaspTt^a^^X^e^3Tjel; ju u tom smitiluf 
nepo sa.mo kao obrazovni faktor* Postavlja pitanje o je kriv što 
smo đozvolili đa nam se ave i svašta izdaje pođ firmom^va avne 
liteL'aturef da se daju loši lilmovi - a sve u cilju brzeg stica- 
nja zarade« Djoca пвгпаји domova i bilo akvih prostorija za svo- 
je đruštvene oktivnosti« Smatra da mi u borbi za zivot i poveda- 
nje standardaf zapostavljamo ono što je bit sistema - to svakako 
nija samo povećanje proizv^đnje. Mora se imati u vidu da s* ne 
mo*e djolovati na mlade otvaranjem sve većeg broja ug st.rađnji 
i sližnih objekata. Roditelji nis 1 jedini koji utišu na djecuf 
ona žiVvi u društvn i na moga ne viđjeti što $e deševa, "to stari- 
31 rade. Pored togaf ni mi svi ztjedno nr-mamo iste krltor: je ц 
tome kakva bi nam trcbala biti đjecaf oa je i sto en ocjene njiho- 
vih postupaka razlišlt.

U pogledu mjesnih zajednica i njihovog radaf amatre da je
i nama eamima nejasno što one treba da rade. Trebalo bi stvarati 
neke centre, domove. djećja igrališta, gdje bi з* okupljali mla- 
di i stari. Naš grad je takvog sastavaf da se može обе lvatl još 
veoi priliv, pa na vrijemo treba predizimati potrebne rajore za 
rješavanjo o/ih pitanja.

Odbornik Ibrahimbegović Dževad: smatra da oroblern djedje 
zaštite ne može rješavati a ni sagledavati parciinlno, n o to 
staviti na jeđnu kvalitetniju osnovu. U prvom reduf druš vo - mi 
ovdje, nis o izvršili ono što зто morali za rješenje v̂ar proble- 
ma. U oclbore oml.organi acija 1 ptonlra biraju se ljudi oji nema- 
ju zadu:;onjaf a ne oni koji imaju afinitota. Akcioni рго^гол je 
sa o jedna baza za radf all se za njegovo izvršenje treba -lgažo- 
vati.

Cdbornik Zenić Dobrivoje: zakljuiuje đa s* iz điakusije mo- 
žo naslutiti da de se broj đelikvenkata ubdduce još вате poveđa- 
vati. U nij dnoj seoskoj školi ni najmanje ogleđne purcele da bi 
se đjeca ucila ređiti i volila rad na zemlji. Mi ih izglcda ško- 
1 jomo za grad. Ima mno.:o napuštene zcmljef recimo oko ^ooo d mu- 
ma drži sem.zadr gaf zašto se to ne bi moglo dodjeliti š olama.

Predsjedhik Babic Zivko: snatre da su u điskuGiji d:ti vr- 
lo đobii prijađlozi, a bi ih tr-balo sažeti u zakljuo . Oni bi 
bili: preduzeti <ајеге za otvoravanje i proširenje djećjih kuhi- 
njaf izgradnju djećjlh objekataf zaoštravanje odgov^r’-osti rodi- 
teljaf brži razvoj scla i obuka djece na selima u poljoprivrednoj 
proizvodnji. Predlaže da Centar za socijalni rad u jeeen podnese 
i vještaj o izvršenju ovog Akcionog programa. Ujeđno moli da se 
u daljoj diokusiji daju što konkretniji prijeđlozi.
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Poslanlk Karabegović ?ičla: ističe da Je prograra vrlo đob- 
ro izradjen. Medjutim, iako nisrao ranije progra-ne iaršaval ,sma- 
tra đn za isvršenje ovog postcje objektivni uslovi. Naporainje da 
se raniji rogrami nisu izvršavali, jer nije postojala sinhronizo- 
vana alrćija. Postavlja pitanje ko ce sada biti oentar za ouplja- 
nje ativista? Smatra da de to biti, kao najglavniji, Mjesna za- 
Jednion, koju traba okrenuti rješavanju problema djeoje zaštite, 
putera bacanja težišta trošenja sredstava na djedju zastitu a ne 
samo komunalna potrebe, a drugi <5e biti komunalni fondovi koji <5e 
imatl stalne isvore finansiranja djećje zaštite. So jet zr soci- 
jalnu saštitu, kao organ S', nreds^avljače drugi važan faktor oko 
koga <5e aa okupljati aktivisti, a preko koga <5e Skupština imati 
prarled rada i dostignuda. I Savjet za obrazovanje traba u tome 
đati svoj d^prinos. Mi ne možemo dekati da se stvore stalni izvo- 
ri firarsiranja, pa smatra da Je neophodno a cija za izgradnju 
djočji ustanova i opravke postojećih, nabavku rekvizita i ilišno. 
Kora ss rješavati i pitanje investicione izgradnje u š'rom snis- 
lu, Jor mi nemamo nijednu uetanovtt u Krajini за prevarp ■ 1 đj©- 
c j, izviZ зо mjor ' deli’vontima, a.H one u vedlni ostaiu ^а^пе, 
jer nenaj gdje da se sp ovedu# 30 bi morala nekoll o njesooi ovom 
pltanju pokloniti svu pažnju#

Poslanik Orš^lić Jelena: primjecuje da su višo ob^ađjane 
posljedice a manje uzroci đelikvencije maloljetn ka# olaše ве da 
je materijalna baza osnovni uzrok - nezaposlenostt đruUvena^ne- 
angažovanost i sl#Mislif s obzirom na slabu moguonost kljiiciva-
nja -i. rivredu, 30 treba iznaii našine za skolovanјз i ulcljušl- 
vanje djece u privredu# U akciji je proauđno stvaranjo javnog 
mnjenja radi što potpunijeg izvršavanja program; t a posebno baca- 
nje tezišta na investicije#

O^bornik Kajkut Dj irađja: istice da nije u pitanju samo
materijal be a# jer ecimo Gr#Seheru# i orsđ atruk*:urc a:anov- 
nika, imaju аагго 3 delikventa, zar to nešto ne govori# C ni mu 
зе đ sno li svi mnogo krivi, jer ne dajemo dobar primjer ni svo^ 
joj ni t djoj djeel*

^dborntk Sukalo Bogoljub: navodi da ima porodic u kojoj 
rođitelji iznajmljuju gotovo sve prostorije u stanu i na taj ia- 
oin onemo-z čavaju sv^joj djeci normalno učenjet Pootavlja pi anje 
saLiodoprinoaa od 1 . 5  % na lioni do.iodak, te predlaže da se svakih 
6 mjes'ci pcđndsi lnformacija o trošenju tih aredstava.

Odbornik Seksan Slavkos ističe da pr'gramu nedoetaj i no- 
sioci atitlvnostl i po,.tavlja pjtanie koliko če ве зге« в‘ ava obez- 
Vjediti za izvr enje pr^grama, te predlaže da se to istovremeno 
pradviđi*

3 kretar Mjes.zajednice Lauš: navođi da nisu stvrreni us- 
lovi zti rad oraladine# te nema nikakve materijalne baze# Recimo, 
na Laušu odnedavno je formiran je aktiv N0t all nemaj niakvih 
uslova sa rađ. Moli da Skupšttna 30 pomogne j rjesav lj-u vog pi- 
tanja.

Potprcđsjeđnik Vukič Ane: napominje da se ovakva pita- 
nja nc ir. gu rješavati na sjednici Skupštine opštine*

Pjanič *Mahmut #načelnkk STJP-a: istiće da se prosude izre- 
čene raaloljetnicima uglavnom ne izvršavajuf jer nema ustantve u 
koju bi se srajestili, usljed Čege je velik broj povratnih delikve- 
nata# Predlaže da se čim prije reguliše pitanje prihvatilišta#

/
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Могаба Božo, socijalni rađnik:* istiSe da treba viSe uži- 
ntii da so đjeca više vežu za porodicu, jer vaspitnoj zapuštenoe- 
ti p ethodi vaspitna zanemarenosfc. U ^rogramu se pređvidja akcija 
za prikupljanje potrebnih sređstava, pa ematra đa бе se to i izvr- 
šit •

Odbornik Janikjevid Viktor: istiSe da su mn i đie J'anti 
govcrili da su 1 ranije donošeni slišni pngramif ali da nisu iz«* 
vršavanl# Predlaže đa зе odmah dostavfe na razmatranje progra sv^m 
zaintoreaovanim draš.organizacijama i mjesnia zajeđnica a. Istice 
da bi so program za 1968 g. morao raditi već u septerabra o." . fkako 
se na bi zakasnilo sa njegovim isvajanjemf kako je sadsi slucaj«

ITakon di3kužije Informacija o zapuštenosti i d"likvonciji 
malodobnika u 1966#g. 1 Akcioni pr-gram djedje zaštlte za 1967«g# su jodho :1 азпо usvojenl*

Ođbornik Veron Ahmet: predlaže da зе uputi proteotni cle*
gram povo^om na ada Izranla na I3gipat.

Predsjodnik 3abic Živko: pređlaze da se poslij ptcu .o do- 
govore o alanju telegranu. što je i uavojeno.

Po v.tacki dnevnog reda izvjost^lac je Olujić Dra an*
ridlu a o osnivanju zajeđniškog organa unutrašnjih poslova 

usvo.iena je oez đlskusijo.
Po 5.taSkl dnevnog reda u disk sij' su uSestvovald ;
Odbornik Seksan Slavito: predlaže, ukoliko to nije u зир- 

rotnosti aa zakonom, da se kućni savje i bireju u ;rada koje 
Imaju više 6 sta ara , a za manje zgrade d& sa jet clne svi stana- 
ri. 3m::tra da ne treba ц 31.25 nabrajati sv đuž osbi predsiod ika 
kuono;* savjeta u toku održavanja skupa stanara, Stavlja primjedbu 
na cl.4 8* dje je propisano da pređs'avnike ku:nih savje^a u ,bor 
stanara bira mjesna zajednicaf jer ematra da bi to trebale ci iti 
same zgi -;dof kudni savjeti. Cini mu se da nije 'potrobro ne. o ’i i 
šta Sii sve onosi u za isniv, лко je to r Зепо u 31.33. U 3lanu 43 
propisano je da tumadenje ove odluke đaje Savjet za ko. .вилаћопе 
poslovef što smatra nepravilnimf jer je 30 donijela odlu u pa je 
pz*ema tome treba i tumačiti*

Valcrtld Zdravkojš f Ods.jeka za stam poslove: objr.šnjava 
da se stanarcm u snislu zakona amatra sano nosioc з; ar:areko ; pra- 
va. Sl:-že зо da se 31.lo iz jeni itoliko da se Savjet ne bira za 
zgrad sa manje od 6 stanaraf pa Зак i do lo. Gornju granlcu 3la- 
nova kuJnog savjeta treba ođrediti, i predlaže da to bu o la 9# 
Primjadba da stanari biraju predstavnlka za Zbor stanara ne bi se 
mo la usvojitif jer ni.je u skladu sa zakonom i takav zbar ne bi mo- 
gao biti operativno ti.jelo. Zađaci predsjednika KS moraju se nave- 
sti. Nama zakons ;ih smetnji da skupština đa ovlaštonje a tumače-* 
nje odlu’e i Savjet za stam.komunalne poslove.

Poslanik Baric Drago: postavlja pltanje da li »u u \zradi 
odluko ucestvovale mjesne zajednice i kucni savjeti.

7ele tic Zđravko: odluke je rar.matrana na sastr. ku or ani- 
zovnnoiu u Ctambenom pr đuzecu se sekrctariraa mjesnih saj.cd* ica.

Odbornik Popovic Milorad: predlaže da se usvoji i: mjena
cl.lo utollko da se kucni savjet. bira za zgrađ sa visa ođ lo
stanara.



Odbornlk Senic Hankoi predlaže da ae uputi preporuka stan- 
benlm preduisećima đa bace težiste rsda na kvalitet djelovanja киб- 
nih sa jeta*

redsjednik Babiđ Živko: smatra da preporuku ne bi trebalo 
upućlvati sadaf nego prilikom analize rada stambenog pređuzeda«

Odbornik Zec Marko: traži da зз pokloni više pažnje radu 
mjesnih zajedrica od strane strišnih službi opštine.

PredsjednikrBabid Živko: postavlja pitanje prrđlagadtt da 
li prihvata prijeđloge za ismjene ođlukef u slijođcc \г: 
u članu io da se unese izmjena brojs stanara, tako đa ce kuđni sa- 
vjet bira za zgrade за više ođ lo stanara, a da u zgradamc за do 
lo stanora kudni savjet Sine svi stanari; u šlanu 13 - da broj 
clanova kudnog savjeta može biti 3-9f što odredjuje зкир stanara, 
olanovi 46 i 48 da se usklađe sn Zakonomf a clan 53 da ostane ne- 
lzmjonjen*

Ka'.on diskisije, jeđnoglasno je usvojena odluka o orrani- 
zaciji i radu skupa stanara, kućnog savjeta i zbora sta аги na po-
đrucju cpstine Banjalrkaf uz izmjcne navedene u prethodnou stavu#

lJc tažki S, dnevnog reda nije bilo điskisijc, tc јз Odluka 
o povremenojnovcanoj pomoci ufiesnicima i Slanovima porodica uces- 
nika ITOIc-a jednoglasno usvojena«

Po taoki 7» dnevnog reda izvjestilac je Skenderija Veljko.
Odbornik M^lorad Popnvid: postavlja pitanje kako <5c er 

pratiti prodaje produkata za koje se snanjuje opštinski porcz na 
prometf aa ;ta izvjestilac đaje odj^ovor da ce se pratiti nv, isti 
nacin kao i kođ prodaje roizvoda koji se oslobad aju aaveznog ili 
republicko poreza.

Od orrnik^Filipovic Safet: objašnjava da je Frizereka sa- 
druga u veoma teškoj situaciji, zakupnina a lokalo je зкира pro- 
met nogo opao radi prndaja đobrih žiletaf pa predlaže đa sc ista 
znđr ga svakako oslobodi od poreza.

3 enderija Vel.jko: objasnjava da so ovdje radi o libaom 
oelobadjanju od poreza, što je protivustanovno# Prošle gođine je 
iz slicnih razloga došlo do Ustavnog suda. U ovom з1 ибајц# svaki 
privatni frlzer mogao bi pokrenuti spor na Ustavnom suđ 1 sigurno 
bi ga dobiof pa je mšljenja da sef bez obz:ra na tešku situac*ju 
zadru cf ne fci trebalo usvojiti njeno oslobadjanje od pore a.

Uđbornik Miđziđ Zlatko: pođrzava prijeđlog Filipov*^afјзг 
je zadr gei u vrlo teškom položajuf te predlaže da se oslobođc :aa- 
kar rizeri za muškarce.

3 onderija Veljko: ođ ovara da je teško ustanoviti koliki 
je bio promet po ataroj odlucit a koliki bi bio po nvvoj-

Odbornik Višekruna Vaso: smatra da konkurenciju ne treba
gušiti kroz poreske mjere,

Odbornik Seksan Slavko: istide da zan#friz#zađr si reba 
p mo6 i na đru^i nacinf a ne kroz porez na promet.

0 bornik Gunić Đžavid: smara da friz.zadruga i privutni 
frizeri nisu u istoj situacijit narožito muški. Predlaže da se 
oslobe pore a frizer.radnje koje daje uelug° muškarcira*

-  7 -



8

Pređojednik Babiđ Živko: smatrađa Je Jefitinije dati dota- 
oiju iz buđžeta, ali tek pošto ovo nađležni eavjet prou81«

Odbornik Midiž Zlatkoi lstide da ae Zan.fria.zadrusi mora 
pwnodi na bilo koji nažin, pa predlaže da ве ođluka skine s dnev- 
nop: rada, dok se ne iznadje najpogodniji nadin za to.

Odbornik Petkoviđ Bojan* bide sve više privatnih zanatli- 
ja, ga s đ ne bi trebnlo oslobadjati poreza. Preporušuje da Savjet
prouci položaj zan.friz.zadru re i predloži odgovarajuđe njjere SO,

• • , . '

Nakon điskislje, Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o^opštln- 
skom porezu na prometf usvojena je jednoglasnof uz zakljuoak iz 

prethodnog stava#
ro 8#tažki dnevnog reda izvjestilac je Skenderija Veljko.
Cdbornik čuljat Miroslav: predlaže da prenociSta onlobode 

plađamja boravišne takse.
Skenderija Veljko: objasnjava da se ova povećana taksa ne 

odnosi na prenocižta# već de ona plaćati takeu po slaroj tarifi#
Cdbornik Zenić Dobrivoj: smatra da je apsurđno tu taksu 

naplaSi ti od seljaka u prenoćistх.
Potpredejednik Vukić Ante: predlaže đa se đonošcrj( odluke

odlosi#
Cdbornik Petković Bojan: istice da se odluknnože 3vojitif 

nezctviono od pitanja pre oĆišta.
Cd ornik Višnkruna Vaso: predlaže da зе ronošen odluke 

dloži i sto remeno razmotri taksa u slucaju elužb-nor put&#
Odbornik Markić Anto: predlnže đ& građjani opštin ne pla- 

caju talceu za boravicte.
rx-et3jednik Bab 6Živko: siuatra đa se treba o lož ći sva-

janja odluko.
Gkenderija Veljko: predlaža da зе uevoji sanio izfjena od- 

lilce za par iranje autobusa.
Uakon diskueije, Odluka o dopmi ođluke o k m  а М к  tak- 

sa a, uavojena je po prijedlogu Skonderija Veljke,
Гo 9.tački dnevnog reda izvjestilac je Hasanbašić Hijaz.
Odbornik Popović Mllerađ: postavlje pitanje zošto sj raz- 

ličiti koeficijenti (4-lo) kod vrijednosti zemlje, k: d j' vrijeđ- 
noat zemlje izražena kros visinu katastarskog рг1 по'за?

Odbomik Kajkut Djuradj: pređlaže đa se usvo.ji isti коеМ-
cijent.

Odbornik Ceriđ Osman: objašnjava da se kroz koeficijente 
izražava pronetr.a vrijednost (đaljina tržišta i đrugi uslovi ko- 
ji nisu ušli u kat.prihod).

Ilasenbašić Hljaz: u I grupi je cijena 76.oao s.t.’in. po 
dunumu, a u VII I6 .8 0 0 po đinumu.

Cđbornik Popović Kilorad: iatiĆe da je ođluka napravedn«, 
prevelike su razlike i ne postoje takve razlike u prometu«

Hasanbašić Nijaz: objašnjava đa se izvršeno konsultovanje 
sa graničnim opštinama i cijene usaglašene« U odluci za 1968.g. 
то:д se ođređiti novi kriteriji.
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Ođbornik Đojcinovic Novak; armtrn da bl koeficijent trebao 

biti jednak#
Odbornik Зекзап Slarko: sraatra da su koeficijenti potrebni 

rađi uekladiivanja sa prometnora vrijednosti#
Odbornik Duvnjak Stojan: podržava prijedlog ođluk •
Odbornik Lolid Vladimir: predlaže jeđnak koeficijent#
Odbornik Baliđ Az»a: pređlaže jednak koeficijent#
Hasanbašic Nijaz: ističe da se mora uvsžava i i pr raetna 

vri.jednoet«
Odbornik Savič Milivoj: predlagač ne poznaje dovoljno po- 

dručje opštine, npr*Motike i Simiči ne mog’ biti jednaci. Predlaže 
da зз odluka skine s đnevnog ređa,

Odbornik Popovic Mllorad: kat.opštine niau dobro razvrsta- 
ne# ni ako se uzme u obzir proraetna vrijednoot* Pređlazc dr se po- 
novo razmotri.

Potpređsjeđ^ik Vukiđ: pređlaže da se glasa.
Hasanbašic Nijaz: prediase đa se formira komisija sa izra- 

du prijedlog odluke.
ITakon đi8kusi4e# prijedlog Odluke o tarifi naknade za prot- 

рлпо eksproprisano poljoorivredna i neplođna zemljišta za 196 7 
skinut de s dnevnog ređa* a na predlog Popcvid Milorada u romisiju 
za izradu novog prijedloga inenovanl bmi Cerič Os^anf Bolič Asraf 
Savič rilivoj, Djurar Vlađo, Popovi6 iilorad, vvičar Lazo 1 лггше- 
novič Rada#

Po tački lo# dnevnog reda izvjestiloc je Ibraliirabe vič
D evad.

Odbornik Anušič Joso: predlaže da se zemljištG ioze i pro- 
davati, a đa se го/ zakupa od 5 godina produži.Raxdnii:;r0[kv

Hasanbašič Nijaz: objašnjava da je prođa a 1 -ostupak re- 
gulisani zakonom.

Nakon diskisije usvojcnaje Odluka o zakupu poljoprivređ- 
non; zeraljišta u društvenoj svojin, sa izmjenom da : zakupa izno-
si do 5 'Odina#

Po 'jački II• đnevnog reda izvjestilac je Sai-acevič Ađera.
Odbornik Ćuljat Mirosl3v: prođlaže da 3topa budo 2 %9 a ne 

opšta (3,5 %)# Jer bi hotel MBosnaM bio preoptereč?nf a to nije 
kalk lisa.io u ci en^ž Sredstva da idu u fondove, a no sano i Pos- 
lovni fond#

Odbornik Dojčinovič Novak: služe зе sa prijeđlogom odlike#
Skenderija Veljko: upozorava da je Elek.preduzoče bilo oe- 

looodjeno radi elektrifikacije.
Ođbornik Čuljat Miroslav: "Bssna" jo isolila stanare i ima 

obavezu iz PZP da plaČa anuitete.
Ođbornik Petkovič Bojan: podržava prijedlog odluk •
llomČević Vladofdirektor Zavoda za druŠtvcni razvoj: napo- 

rainja dc se odlukom sprovodi odredba Srednjoročnog Dlanaž
Nakon diskusijef Odluka o kamatnim stopama na sredsiva po- 

slovnog fonda za vršenje komunalnih djelatnostifugostitcljske d;Je- 
latnosti#djelatnosti turis.poslovanja i djelatnosti uslužnog zanat- 
stva, svojena je sa jednim glasom protiv#
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Po ranijc datom prijedlog Vcrem Ahmetaf grupa ođbornika 
saatavila je tekst pisma predsjedniku Rcpiblikef povodom sukoba
na Srednjem Istoku*

Jekst pisma proc tao Je Pirolid ileho, koji Je asvo.ien#
Sjednica je prekinuta ц 14f4o Sasovaf a nastavljena u 17 б. 

u sali 38 Skupštine opštine.
Pris itno odbornika.
Го 12.taokj dnevnOK reda izvjestilac je Petkovic Гоја . 
Odluka o turistickin vođićima jednoglasno je usvojena.
Po 13.ta6ki dnevnoc: reda izvjestilac je Litriđ 7ilija.
Odbornik Koprivica Boško: postavlja pitanjs što je aa grcb-

lji.iia u selimaj
Litrid Alija: objašnjava da ce ih preu::eti mjcsru’ sć j dnice«

Ш је o preuzimanju upravljanja grobljima od đosađašnjih 
janja i predaji na upravljanje Upravi groblja Бопја 
Lukc,, jednoglasno je usvojeno.

Po tacki 14.dnevnog reaa i:avjestilac je Olujiđ Drarsn. 
Takljucfek o ovlaštenju Savjeta za poljonrlvređu 1 snmsar- 

stvo zr rjejavanje o odobrenju sječe orahovih stabala, jed o las- 
no je aavojen.

io l^.tacki dnevnog ređa izvjestilac je Talcntić f đ nvk'o«
Saključak o odbijanj davanja eaglesnosti no otkan * -^vora 

o zakupu ponlovnih prootorlja izmedju Lleđicinskog centr i ^rko- 
vid 3avef jeđnoflasno je usvojen.

Po tacki 16.dnevnop: reda izvjes'ilac. je Oiujiđ Draganai 
Skenđe ј ; ТТГЈко *

Odbomlk Ouzjan Slavkotda li se otpis odnosi i m  ob' zni- 
ke koji odinama ne napladuju por^z? Zborovi biraca zajti.jovaju 
realno oporezivanjef jer sc ne mose platiti porez nekoliko puta 
vedi od r alnDg.

GVbornik Đžombid Milorađ: predlaze da se ovo ne prei osi na
Savjct.

Gdbornik Pirolic Msho: predlaže da se usvoji.
Odbornik .-arkic Anto: smatra da je pitan.je otpisa rlo ak-

t elno.
Skenderija Veljko: objašnjava da služba ne insistira na 

davanju ovlaštenjaf ako SO nece biti opterećna.
Ođbornik Ounic Džavid: predlaže da sc ргепезе na Savjetf 

s ti da Savjet povreme :o podnosi izvještaj.
Odbornik Džombić Milorad: postavl a pitanje da li se otpis 

cdnosi i n poreze zanatlija i )gostitelja?
S: enderija Veljko: objašnjava đa ee odnosi na av° obveznibe.
ВГако n disk.isijef sa jednim glasom protivf usvojen je zak- 

ljučak o ovlaštenju Savjsta za finansije za rješavar e o otpisu 
doprinosa 1 poreza zbog nenaplativosti.

Го 1‘i.tacki dnevnog ređa izvjest lac je Skcnđerija Veljko.
Pređsjednik Babiđ Zivko: predlaže da u tok; godine SO 

upozna sa radom fondovaf da davanje saglasnosti ne bi postalo sa- 
mo foraalnost.

Odbornik Verem Ahmet: primječuje da j? to treb-lo n-'alati 
svim odbornicima.

Hakon aiskusijef zakljucak o davanju saglasnosti na inan 
sij3ke planove fondova opštine Banjaluka,jeđn lasno je svojen.
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Ро lG.tackl dnevrog r&da izvjsstilac je Džink?-6 ’ il itin.
Zaključak o potvrdi rješenja potpredsjednika SO o obra ova- 

nju komicije za pregled statuta radnih organizacijaf jednoglasno
je usvojen,

Po ŽaSki 19# dnevnog reda izvjestilac je Olujiđ D a a .
Odbomik Čuljat Miroalav: predlaže da u Sgvjet za robni 

proraet* umjosto pređuzeđa "Зозпа”,,,VrbasM ili^Kozara”  ̂ a u Savjet 
za turizam n osna”#

Odbornik Cerid Osrnan: predlaže đa ц Savjet za urba* i ara 
udju: Ht-hlv Bos.Krajine i Med.centar mjesto Vođovođa i Stambenog 
pređi-зба, te da ne bude za gradjevinarstvo nego sarao za urbanizam#

Ođbornik Ćuljat Miroslav: smatra da bi trebalo biti više 
preds avnilca iz privredef npr. iz Komore.

Litrid Alija: objašnjava da je po statuta Savjet г;а rbani- 
zam i grodjevinarstvo.

Odbornik Begoviđ Suljo: nije jasno zašto se predl že /»rniv, 
do£ Stambeno preduzeće ima daleko više veze sa urbanizmom, kno i 
Vodo%fod i kanalizacija.

Odbornik IVanlđ Jovo: smatra da reba da bude međicinskih 
radnika u Savjetu za nrbanizam*

Odbornik Pirolid Meho: predstavnici privrede mogu ae poveda-
ti puterr. inenovanja od SO.

Odbornlk Pail Ivica: u Savjet za fizieku kulturu pređlaže 
predstavnibe ?onda zć izgrad.sportskih oojekata mjeoto koš. 1 ba 
UI l.Krujišni; 11 - što je isvojeno.

Ođbornik Ivanić Jovo: pređlaže da bude u Savjetu za zdrav- 
lje i neka zdrav.stanica privred.orranizr cije. Pri.jeđlo je usvo- 
јеп, umjesto OS vijećc з avlja ве ždravs ver.e s ar;ce

Kakon dskusije, Odluka o odredjivanju broja Slanova savje- 
ta 30 i o odredjivanju radnih i drugih organi acija kojs delegira- 
ju odredjc; i broj clanova savjetaf uz usvojene izmjrne, jednoglas- 
no je svojema.

lo go.tackl dnavnog reda izvjestilac Jo IbrcbimL^ ovic DS*
;aklјцса!Г~о ooobrenju plana gazdovanja ŠPP,fBanja Lukau za 

1 9 6 7. ;odinuf bez diskusije, je jsdr.oglasno lsvojen.
Po Bl.tažki dnevnog reda izvjestilac je Ibra'- 1и egovid Dž«

................уЏВР trobalo bl da odobri sjeć ; mafđa
no hupu;:u na lag ru •

Pot ređsjednlk Vukić Antei objašnjava da je to predmet za 
odbornlžko pitanje.

хЈакоп đisk^sije, zakljućak o ođobrenju plana sjeće za 1967« 
godinu ŠiPf,B«Lukau jednoc;lasno je usvojen.

Po 2cm cacki đnevnog ređa izvjestilac jc Ibrahimbegović Dž.
Sa ljućak 0 odobrenju sjece orahovih stabala (52 jeđno-

glasno je usvojen .
. o 23.tažki đnevnog reda izvjestilac je Saraccvić Adem.
Odbornik Soksan Slav̂ co: izjašnjava se nrotiv povećanja ci- 

jenef jar je i dosađašnja visoka a naplaćuje se po broju dirnojaka, 
bez obzira na stvarno Sišćsnje.

Odbornik Begović Suljo: eraatra da kvalitet ćišćenjn ■ napla- 
ćivanje predstavlja odvojeno pitanje od cijene usl

-  11 -
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Odbornik Ivsnić Jovo: primječuje da se uslueie naplcčuj i 

onda kađ nisu obavljene#.
Ođbornik Koprivica Boško: ako se ugovori gosiSnje, cijene

eu manje-
Odbornik Vlšekruna Vaso: smatra da cljene nisu visoke* 
Nakon diskusije, zakljušak o davanju saglaanosti na cijene 

usluga zanatako rađnje^Plamen" jeđnoglasno je usvojen*
Го 24«tačkl dnevnog reda izvjestilnc je Saracevic Ad л*
Odbornik Džombiđ Mllorad: predlaže da se razmotri pitanje 

otvaranja linije za pila^u.
Ođ ornlk Zec Mar<o: pređiaže popist za i validae i Dsioce 

Spomenice*
Predsjednik Babid Živkos stavlja primjedbu da se sađa može 

raspravljati samo o predlo^enom zaklju5kuf a 09tali prijedlozi se
trebaju razmotriti*

Ilakon diakualje, zaklducak o davanju saglasnosti n: cijene 
usluga Iredu оса f,Autoprevo:. , jednoglasno je usvojcn.

Po 25*tackl dnevnog ređa izvjestilac je Skenderije Veljko. 
Obavještava aa su prigovore podnijeli OK SSRNf MZf,Boril T,fLIZ ?,G. 
Šeher, . "т,1аи2?|. Predlaže đa se 3ada đa saglasnost, o p-ugovori da 
se uzmu ц obzir p. illkom raspodjele mjesnof; samodoprinosa.

Odbornik Markic Ante: stavlja prirajedbu da I.IZ Bocac 1 Han 
Kola sa pc 1 raili nom ne aogu ’-išta uciniti.

Odbornik Višekruna Vaso: primjećujf da se sredstva mjesnlm 
s jednicaraa ne daju u skladu sa njihovim zadacime. U MZ uBorikn 
nije ni ad ništa ucinjeno. Nema se sreds ava da ee bilo Bta urađif 
nijedna ulica na tom području, osim illeje JNA nije asBal irana«Ne- 
ma pitke vodef nema nijednog igrališta, obdaništa ili zabavišta* 

je naj::apušteniji dio grada. Pređlaže da se iz biid£uteke rezer- 
vs i dvoji 2o miliona za tu rajesnu zajeđnic;.

Pavišar Lazo: Mjesna zajeđnica Вобас dobila je samo 1.000.000 đinaraf što ne može zadovoljiti potrebe ovog terena. Smatra đa sređ- 
atva treba povećati ne samo zbog potrebaf već 1 za to se na svaki 
dati dinar an^ažuje još шпоео s eđstava građjana u novcufrađu i 
materijalu.

Pirolić Meho: Smatra da se sredstva ne bi t ebalo usitnja- 
va if jer kađ se 6o miliona podjeli ni jeđna mjesna zajeđnica ne- će moćl ućiniti пек! krupniji investicioni zahvatf đok bi se sa 
objedinjeiim sre'stvima moglo rješiti nekoliko vecih problema. 
Smatra đa в edstva treba đjrliti prema znacaju zađatakaf a svima pomalo.

Koprivica Bo§ko: P-edlaže da se u svoji ovakva raspođjela, 
jer su se sanjom složile i same mjesne zejednice#

Sekran Sl^vko: Predlaže đa se glasa i poziva odbornike đa 
ne diskutuju sa stanovišta pripađnosti ođrer"jenoj mjesnoj zajednici, 
već sa stanovišta najefikasnije upotrebe s edstava.1

Senić Ranko: Pređlaze đa se odbije davanje raspođjele na 
ovakvu rarpodjelu jer sraatra da će ovako uaitnjena sređstva uglav- 
nom otlćl na ađministrativne poslovef a ne starne zađatke mjesne 
zajeđnice.



Ivanic Jovot Smatra đa bi se sredstTn mjesnim zajeđnica- ma trebala dijeliti p'ema visini vl-stitog ибгеба.
Zen ć Dobrivojes Istakao je đa na selu poatoji mnogo 

problcma koji je trebaju rj'šavati preko mjesne zajeđnice.Pred- 
laze da s usvoji ova гаер-б jcla, jer bi trenutno bilo teško na- ci bolju.

Pređsje avajući Babić Živko poziva eđbornike đa daju 
konkretne pređloge i da se predje na ođlućivanje.

Pail Ivicat Iznosi podatak da administracija u mjesnim 
zajeđnicama suviše troši, бак do 71# sredstava, i pređlaže da se 
preispita putem komisije uloga i cijena adminiszracije u mjesnim 
zajeđnicama. Slaže se sa predlogom da se sredstva dijele prema vi- 
sini vlastitog ибебба mjesnih zajednica.

Lueić Tomot P’-edlaže da se Mjesnoj zajeđnici "Borik'1 da još 500.000 starih đinara.
Tulek Sadikt Iznosi velišinu i problebe Mjesne zajednice u G.Seheru i zahtjeva da se povećaju sređstva, sramjerno vlasti- t om иб šću.
Gu'ijan Slavkot Z-ht eva da se rezervna sređstva od 

2 miliona SD dodjele Mjesnoj zajeđnici u Kolima radi obezbjedje- 
вјо Pijmtc vode skoli.

Popović Miloradt Smatra da je prihvatljiv prođlog izvje- 
stioca s tim đa se od rezervnih sredstava 1 miliona dodjeli Mjee- 
noj zajednici u Kolima, pola miliona Boriku, a pola miliona Вобси.

Predsjedavajući Babić Živko formulisao je zakljućke i tot
li daje se sagla^nost na raspođjelu sredstvima mjesnim 

zajednicama, s tim što se Mjesnoj zajednici Kola dođjeljuje još 
1,000.000 starih đinara, Mjesnoj zajednici "B0rik" 500.000 SD i 
Mjesnoj zajeđnici Вобас 500.000 starih dinara.

2. Komisija za zborove biraža i mjesne zajednice treba 
da preispita potrebu postojanja p ofesionalaca u mjesnira zajedni- cama i da obavjesti SO o tome.

3. đa se sredstva ajesnim zajednicama u sledećoj ra pod- 
jeli dodjeljuju samo na osnovu prog amarada i prema visini učešća građjana.

ZakljuĆci su usvojoni jednoglasno.
Po 2б»абкј izvjes+ilac je Skenđerija Veljko.
Predsjedavajući Babić Živko objasnio je razloge zbog ko- 

jih se prećlaže povećan'e sredstava za Slet "Brstetvo jeđin8tvo,,
Pail Ivicat Postavio je, u vezi sa podtaćkama c),đ) i f) 

pitanje da li su ove organizaclje đobile po buđžetu sredstva ill se sad prvi put đalu.
Izvjeetilac Skenđerija Veljko odgovorio je đa Aero-klub i Strelježki savez nisu dobiii ranije nikakva sređstta , a KošarkaS- 

ki klub "Mladi KrajiŠn k" da je dobio samo 700.000 SD.
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IbrshimbegoTić Džerađ: postavlo je pitanje u vezi aa
tačkom e). Ievjeetilac Skenđ rija Veljko objaanio je da зе radi 
o prilogu za elektrifikaciju jeđnog ustaniSkog aela na Korđunu.

Prijedlozi гјебепја pod a) do 1J) uavoj' ni su jeđno-
glasno.

Po 27«tažki izvjestilac je Skenđerija Viljko.
Prijdlozi rjeSenja usvojeni au jednoglasno.
Po 28,tažki izvjestilac je Skenderija Voljko.
Prijedlog Zakljudka usvojen je jednoglgsno.
Po 29.tažki izvjestilac je Litrid Alija.
Višekruna Vaso: Stavio je primjeđbu da Mjesna organi- 

zacija Saveza boraca nije dala mišljenje o pređloženim nazivima uli- ea i nopomenuo đa se i ranije dosta grješilo u pogledu dateanja nazi- 
vima ulicama. Biraši u Boriku protive se tome đa se jednom đjelu 
đosađašnje Gundulideve ulice mjenja naziv.

Seksan Slavko: Predloži? Je da se odloži đonošenje rje- 
šenja ako nisu konsultovani bir^ci.

Berić Osman: Predložio je đa se poveđe postupak za da- 
vanje imena ograncima ulica Ranka Sipke i Ivice Daviđa.

Predsjeđavajući Babić Živko pođržao je prijedlog đa se 
odloži donošenje rješenja, te đa nadležna služba prethodno pribavi 
mišljenje zainteresovanih gradjana. Pozvao je odbomike đa utiču na 
to da aktivisti na pođručju odgovarsjuće mjesne zajednice usklađe svoje stavove u pogleđu nazlva ulica.

Prijedlog predsjedavajućeg prihvaćen je jednoglasno«
Po Зо tački izvjestilac je Vukić Ante.'
Prijeđlog Rješenja usvojen je jeđnoglaeno.
Po 31.tački izvjestilac je Džinkić Milutin.
Prijedlog RJerenja usvojen je jeđnoglasno.
Po 32>tački izvjestilec je Džinkič Milutin.
Prijedlog rješenja usvojen je jeđnoglasno.
Po 33. tački izvjestilac je Vukić Ante.
Prijedlog Rješenja usvojen Je jeđnoglasno.
Po 34.tački izvjestilac je Vukić Ante,
Prijeđlog Rješenja usvojen je jeđnogla~no.
Po 35.tački izvjestilac je Vukić Ante.
P ijedlog RJešenja usvojen je jednoglasno.
Po 36.tački izvjestilac je Hasanbašić Nijaz.
Jeđnoglasno su usvojeni:
a) Rješenje o utvrđjivanju opšteg interesa radi ađmi- 

nistrativnog prenosa zemljišta sa ŽTP Sarajevo na Pabriku celu- loze i viskoze Banja Luka,
b) Rješenje o izmjeni Rješenja SO Banja Luka broj ©4—
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04-НТ-588/63 od 16.1о.19бЗ»о đodjell aacionalizovanoe građjevin- 
ekog neizgrađjenog zemljišta Tpgovinakom pređuzeću "Mrtal",

c) Rjeaenje o izmjeni Rjeaenja N00 Banja Luka Brojj
04- NP-244 ođ 7*7.1961.godine o đodjeli aacioaalizovanog gradje- 
vinskog zemljišta Pondu za stanbenu izgradnju«

d) Rješenje o dodjeli nacionalizovanog gradjevinskog 
zemljišta Stanbenoj zađntzi Baaja Luka.

•) Rješenje o ukidanju Rješenja N00 Banja Luka broj: 
9831/1 od 2.7»19c8.gođine o đavanju na korišćenje nepokretnoeti u društvenoj svojlni SUP NOS Banje Luka,

t ) Rješenje o ukiđanju Rješenja N00 Banja Luka brojt 
8186/54 od 24>4.l954«godine o đavanju na korišdenje nepokretno- 
eti u društv noj svojini Sportskom đruštvu "BSK",

g) Rješenje o oglašavanju ništavim Rješenja N00 B.Luka 
brojt 1687/1 od 13.1.1968 o davanju na korišdenje nepokretnosti 
u društv noj svoji Djecijoj bolnici,

h) Zakljušak e pristanku za izmjenu pravosnažnog rje- 
šenja po zahtjevu ođbora Islabske vjerske zajednice Banja Luka 
radi denacionalizacije poslovne zgrado na parceli broj 399/52 
Z.K.ul. 182,K.O. Vrbanja,

1) Zaključak o đavanju na korlššenje gradjevinskog materijala poslcvne zgrade u druš venoj svojlni u Vrbanji Osnov- 
noj školi "Ajša Karabegović",

j) Zaključak o davenju na korišćenje nacionalizovanog 
gradjevinskog zemljišta preduze'u "J lšingrad",

k) Zaključak o davanju na korišćenje nacionalizovanog 
građjevinskog zemljišta pređuzecu "Univerzal",

l) Zaključak o -irodaji poljoprivrednog zemljišta u 
društvenoj svojini Sukalo Mitru,

m) zaključci o đođjeli nacional'zovanog grad jevinskog 
zemljišta Stanbenom pređuzežu po zahtjevima brojt 05-PD-236-67J
05- NS-167-67* 05-PK-450-67) 05«NS-l59-67) 05^NS-179-67) i 05-NS-178-67.

Po 37.tačkl izvjesillac je Vhkić Ante.
Prijedlog Rješenja usvojen je jednoglasno.
Po 38.tački izvjestiloc je Vufcić Ante.
Prijedlog Rješenja usvojen je jednoglnsno.
Po 39.Jački izvjestilac je Vukić Ante.
Prijedlor Rješenja usvojen je jednoglasno.
Po 4o.tačkl izvjestilac je Vukić Ante.
Prijedlog Rješenja isvojen je jeđnoglasno.
Po 41.tački izvj-'stilac je Vukić Ante.
Prijeđlog Rješenja usvojen je jeđnoglasno.
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Ро 42.taćkl izvjeetilac je Džinkić Milutin.
Prijeđloe RjeSenje je pročiten, te je uevojen Jeđno-

Po 43«tački izvjeetilac je Džinkić Milutin.
Prijeđlog RJ бепјп je proćitan, te je uevojen jedno-
Po 44. ežki izrjestilac je Džinkić Milutin.
Prijedlog Zakljućka usvojen je jednogla no.
Po 45. I ̂бкј izvjestilac je Vlainić Boško.
Pr đejedavajući Babić Živko postavio je pitqnje kak- 

Те mjere mogu pređuzeti SO i preduz će "Domaćin" radi saniranja 
etanja. đa su

Hrnjaz Radovan: Objasnio $a Osnovnim zakonom o zastiti 
na radu ođređjene mjere koje SO pređuzima u pitanjima obezbje- 
đjenja zaštite na radu. Ako je potrebno, rok za preduzimanje 
mjera za sanirsnje možr ae prođužiti*

PiPolić Meha: Smatra da je ovaj slučaj trebalo rješi- 
ti bez iznošenja na sjeđnicu SOtdogovorom i akcijom mđležnih or- 
gana. Popović Milorad: Smatra đa je trebalo ostaviti rok ođ 
2-3 mjeseca za saniranje stanja. a za to vrijeme naći drugu lo- 
kaciju za pređuzeća. Isto važi 1 za Skolu ućenika u privredi.

Izvještaj Inspekcije rađa usvojen je,  в tim da se 
pređuzeću da odgovarajući rok za preduzimanje potrebnih mjera.

Sjednica je zavr?ena u 21 бав.

\

elasno.

glasno.


